
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 24/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 490/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση διάθεσης μέρους των 
απροβλέπτων δαπανών στο Συνεδριακό 
Κέντρο-Θέατρο Δήμου Βέροιας (της υπ' 
αριθ. 16936/4-8-1999  σύμβασης). 

 
       Σήμερα 11 Οκτωβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-10-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Γ. Ουρσουζίδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Π. Πιτούλιας  
5. K. Aσλάνογλου Χ.  Σκουμπόπουλος  
6. Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Δ.  Πέτκος Ε. Σοφιανίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές Γ. Μανακούλης -------- 

10. Κ.  Βαφείδης Π. Αγαθαγγελίδης  
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 477/99 
14. Α. Κεσίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Κουκουρδής. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση   της  υπ’  αριθ.  478/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησε  ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
17. Χ. Γεωργιάδης  
18. Β. Γιαννουλάκης  
19. Σ.  Παναγιωτίδης  
20. Θ.  Σιδηρόπουλος  
21. Ι. Ακριβόπουλος  
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
23. Ε. Κουκουρδής  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-10-99 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 

Με την 382/1999 απόφαση του ΔΣ εγκρίθηκε η εκτέλεση συμπληρωματικών 
εργασιών  που κρίθηκαν αναγκαίες για την ολοκλήρωση του έργου. 

Σε εκτέλεση αυτής της απόφασης υπογράφηκε η υπ' αριθ. 16936/4-8-1999 
Σύμβαση μεταξύ του Δήμου Βέροιας και της κατασκευαστικής εταιρείας ΔΙΕΚΑΤ 
ΑΤΕ, συνολικού ποσού 79.582.448 δρχ. 

Σ΄αυτό το ποσό συμπεριλαμβάνεται δαπάνη 5.568.668 δρχ. και ΦΠΑ 
1.002.360 δρχ. για απρόβλεπτες εργασίες. 

Κατά την εκτέλεση των εργασιών αυτής της σύμβασης η ομάδα επίβλεψης 
εντόπισε ορισμένες εργασίες που κρίνονται απαραίτητες για τη συνολική αισθητική 
εικόνα της εισόδου με την κατασκευή δύο προθηκών και την λειτουργία του υπογείου 
εκθεσιακού χώρου (πρόσθετες ράγες φωτισμού) που δεν προβλέφθηκαν στην 
σύμβαση. 

Προτείνεται η διαμόρφωση των 2 ανοιγμάτων στον χώρο της υποδοχής για 
την κατασκευή προθηκών, η τοποθέτηση τριών χωνευτών spot φωτισμού εντός 
διακοσμητικού  πλαισίου και η τοποθέτηση 12 τεμ. φωτιστικής ράγας στον εκθεσιακό 
χώρο του υπογείου. 

Η δαπάνη των παραπάνω εργασιών ανέρχεται στο ποσό του 1.529.121 δρχ. 
και ΦΠΑ 275.242 δρχ. ή συνολικά 1.804.363 δρχ. 

Η δαπάνη αυτή θα καλυφθεί από το κονδύλιο των απροβλέπτων εργασιών 
της σύμβασης. 

Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει την κατασκευή και 
δαπάνη αυτών των εργασιών. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Με την 2η σύμβαση που κάναμε, ύστερα από έγκριση της Δ/νσης 
Έργων της Νομαρχίας Ημαθίας, με την ΔΙΕΚΑΤ για τις συμπληρωματικές εργασίες 
έχουμε ένα ποσό απροβλέπτων εργασιών περίπου 6,5 εκατομ. δρχ. συν το ΦΠΑ.. 
 Χρειάζονται να γίνουν 2 παρεμβάσεις. Από το ποσό αυτό θα πάρουμε μόνο 
ένα μέρος. Οι παρεμβάσεις είναι : 1)Να γίνουν 2 ανοίγματα, μία ξύλινη κατασκευή 
και να γίνει ένας χώρος βιτρίνας. 2)Για τις εκθέσεις που θα γίνονται, να περάσει η 
εταιρεία τις ράγες και να δώσει ηλεκτρικό ρεύμα. 
 Τα δύο έργα έχουν κοστολογηθεί, έχει βγει η έκπτωση και είναι μαζί με το 
ΦΠΑ 1.804.000 εκατομ. δρχ. Εισηγούμαι να εγκριθεί για να έχουμε την πλήρη 
ενημέρωση του σχετικού φακέλου  και να δώσουμε εντολή στην εταιρία να το κάνει 
γιατί το Σάββατο  είναι τα εγκαίνια. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει αντίρρηση; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Δήμαρχος :Πρέπει να σας πω κάτι ακόμα. Είναι τιμή μας το γεγονός ότι είναι 
το μοναδικό έργο που φθάνει σε αποπεράτωση απ΄όλο το πρόγραμμα "Τουρισμός-
Πολιτισμός". Μας πήραν προχθές τηλέφωνο από τα Υπουργεία και ρώτησαν αν 
υπάρχει αντίρρηση να το επιθεωρήσει η Ευρωπαϊκή Ένωση. Τους είπαμε ότι είναι 
χαρά μας. Ετσι στις 12 Νοεμβρίου θα 'ρθει η επιτροπή από τις Βρυξέλλες για να 
ελέγξει το συγκεκριμένο έργο. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-10-99 εισηγητικό σημείωμα του  αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη. 



2.- Την με αρίθ. 382/99 απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η εκτέλεση 
συμπληρωματικών εργασιών που κρίθηκαν αναγκαίες για την ολοκλήρωση του 
παραπάνω έργου. 
3.- Την από 16936/4-8-99 σύμβαση για την κατασκευή του έργου. 
4.- Ότι  κατά την εκτέλεση των εργασιών αυτής της σύμβασης η ομάδα επίβλεψης 
εντόπισε ορισμένες εργασίες που κρίνονται απαραίτητες για τη συνολική αισθητική 
εικόνα της εισόδου (κατασκευή 2 προθηκών) και τη λειτουργία του υπογείου 
εκθεσιακού χώρου (πρόσθετες ράγες φωτισμού) που δεν προβλέφθηκαν στη 
σύμβαση. 
5.- Ότι η συνολική δαπάνη των παραπάνω εργασιών ανέρχεται στο ποσό των δρχ. 
1.804.363 με Φ.Π.Α. 
6.- Την ανάγκη κατασκευής των παραπάνω εργασιών και διάθεσης της δαπάνης τους 
εκ των απροβλέπτων του έργου.  
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 8 του Ν. 1418/84 όπως τροποποιήθηκε με τους Ν. 
2229/94, 2338/95, 2372/96 και 2576/98 καθώς και της εγκυκλίου 8/96 του 
Υ.ΠΕ.ΧΩ.ΔΕ.. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη διαμόρφωση των 2 ανοιγμάτων στο χώρο της υποδοχής για 
την κατασκευή προθηκών, την τοποθέτηση τριών χωνευτών spot φωτισμού εντός 
διακοσμητικού πλαισίου και την τοποθέτηση 12 τεμ. φωτιστικής ράγας στον 
εκθεσιακό χώρο του υπογείου.  

Β) Εγκρίνει τη διάθεση μέρους των απροβλέπτων δαπανών εκ δρχ. 1.804.363 
με Φ.Π.Α., του  έργου "Συνεδριακό Κέντρο – Θέατρο Δήμου Βέροιας" για την 
κατασκευή των παραπάνω εργασιών, όπως αυτές αναφέρονται αναλυτικά στον 
σχετικό πίνακα απροβλέπτων εργασιών της συμπληρωματικής σύμβασης. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    490/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Κ. Βαφείδης   
 Ν.  Χαμαλής   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-1-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


